
Kongeåstien marts 2014 
Arbejdsgruppen, bag etablering af Kongåstien, har siden november 
haft travlt med at indhente forhåndstilkendegivelser, fra de berørte 
lodsejere langs åen. 60-70 lodsejere på strækningen fra Skelhøj i 
Tobøl til Vilslev Spang, har givet deres underskrift på at de vil være 
med. Flot! 
 
Vi har mødt rigtig god samarbejdsvilje og stiens forløb er nu 
overordnet placeret. Men der er stadig mange detaljer omkring 
hvor det endelig tracé skal ligge. 

Besigtelsestur i januer – der er s.. smukt derude 

Næste skridt er at Esbjergs kommunes projektleder, Tove Urup 
Madsen, sammen med os skal trave ruten igennem, for at fastlægge 
detaljer om hvor eventuelle broer, shelters,  kano-ophalingspladser, 
evt. handicapvenlige fiskepladser, evt. toiletter og info standere kan 
placeres.  



Når alle detaljerne er på plads, venter sagsbehandling hos 
fredningsmyndighederne og tilslut tinglysning. 

I mellemtiden skal vi i gang med, at skrive de historier og 
informationer, vi vil formidle om landskabet ved Kongeåen. Så ligger 
i inde med viden eller gode historier, er vi meget interesserede.

 

Arbejdsgruppen finder skønne ”hemlige” steder..kan stien gå her ? 
 
Hele projektet skal være færdig til Juli 2015, så det bliver et travlt år 
med Kongeåstien. 

Projektet kan følges på www.kongeaastien-esbjerg.dk , hvor vi 
løbende ligger referater fra møder mv. ud. 
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